

Circular No. HRD/ 28 /17

October 12 ,2017

New Drug Coding System Implementation Date Reschedule تغيير موعد تطبيق نظام الترميز الدوائى الجديد

To All:

Healthcare Providers. Health Insurance Companies, Third Party Administrators in the Emirate of Abu Dhabi

Dear Colleagues,

We would like to extend our greetings, wishing you all success.

With reference to Department of Health circular No. (HRD/22/17) dated 25 July 2017 regarding the implementation of the new drug coding system and due to latest shafafiya migration; it has been decided to postpone the implementation date of the new drug coding system to November 15th 2017.

This shall provide healthcare facilities, insurance companies and TPAs more time to better prepare for the migration.

Technical details are available at:

www.haad.ae/shafafiya/notices

Therefore, all Healthcare Entities are required to conduct necessary preparations to ensure compliance with the new coding system.

For more information, please contact Department of Health via:

Email: drugcodes@haad.ae

Phone #: 02 41933356, 3598

Your cooperation is appreciated.

مقدمي الرعاية الصحية،

شركات التأمين الصحي، شركات إدارة مطالبات التأمين الصحى في إمارة أبوظبي

الزملاء الاعزاء،

نود أن نقدم تحياتنا، متمنيين لكم كل النجاح.

عطفاً على التعميم السابق رقم (HRD/22/17) الصادر من دائرة الصحة بتاريخ 25 يوليو 2017 والخاص بالنظام الجديد لترميز الأدوية المتوفرة في إمارة أبوظي ، وبسبب نقل قاعدة البيانات "شفافية" ، فقد تقرر تأجيل موعد تطبيق النظام الجديد لترميز الأدوية الى تاريخ 15 نوفمبر 2017، وذلك لمنح المزيد من الوقت لشركات التأمين ومنشآت الرعاية الصحية لتجهيز الأنظمة الالكترونية لديهم.

وللمزيد من الايضاح يمكنكم الاطلاع على الرابط التالى:

www.haad.ae/shafafiya/notices

لذلك نطالب جميع المنشآت باتخاذ الإجراءات اللازمة لضمان المواءمة مع نظام الترميز الدوائي الجديد.

لمزيد من المعلومات، يرجى التواصل مع دائرة الصحة عبر:

البريد الإلكتروني: druqcodes@haad.ae

هاتف رقم: 41933356, 3598

نقدر لكم تعاونكم

Director Healthcare Licensing & Medical Education Division

PO Box 5674 Abu Dhabi, Unit

ص.ب: 5674 أبوظبي، الإمارات العربية